
                                  ŠKOLSKÁ RADA AKADEMICKÉHO GYMNÁZIA, 

                                         ŠKOLY HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 

                           ŠTĚPÁNSKÁ 22, 110 00 PRAHA 1 

                                 skolska.rada@agstepanska.cz 

 
Zápis ze zasedání Školské rady Akademického gymnázia, Štěpánská 22, Praha 1, 

ze dne 4. 5. 2023 od 15:15 hod 

Přítomni: Mgr. Jan Morávek, Tomáš Amos Potoček, RNDr. Jana Srpová  

Nepřítomni/omluveni: Hana Gabriela Chalušová, Viktor Klesnar, Mgr. Jana Štrosová 

Hosté: Mgr. Michaela Minaříková, PaedDr. Milan Štěrba 

Program jednání: 

1. Změna pravidel Školního řádu 
- ŠR vyšla vstříc podnětu k aktualizaci Školního řádu kvůli výskytu nových druhů návykových látek, které 
nebyly doposud ve Školním řádu výslovně uvedeny, jmenovitě se jedná o nikotinové sáčky a kratom;   
- protože nebylo splněno kvorum a ŠR nebyla dle pravidel jednání ŠR usnášeníschopná, hlasování o změně 
Školního řádu proběhne per rollam v nejbližších dnech;  

 

2. Projednání nového návrhu Školního vzdělávacího programu (ŠVP) 
- kol. Jana Srpová shrnula dosavadní průběh jednání o změnách v ŠVP a přednesla návrh, který byl schválen 
na schůzích předsedů předmětových komisí a který byl poté v prosinci 2022 předložen vedení školy ke 
vznesení připomínek. Vedení školy se k němu nevyjádřilo. Tento návrh mj. akcentuje výuku v rámci 
seminářů ve 4. ročnících, tj. menší počet společných předmětů ve 4. ročníku a přesun většího množství 
učiva do seminářů posledního ročníku; 
- ředitel školy Milan Štěrba představil vlastní návrh ŠVP, který byl předložen jednotlivým předmětovým 
komisím, aby se k němu vyjádřily. Většina předmětových komisí s návrhem souhlasila z hlediska svých 
předmětů, ale některé komise nesouhlasily s celkovou koncepcí navržených změn ŠVP. Ředitel školy při 
představení svého návrhu zdůraznil nutnost moderní výuky reagující na měnící se společenské trendy a 
zohledňující zájem žáků a větší diferenciaci mezi větví přírodovědnou a humanitní, například povinnost 
studentů zvolit si v přírodovědné větvi jeden přírodovědný seminář a ve větvi humanitní jeden jazykový, 
nebo společenskovědní seminář; 
- kol. Michaela Minaříková přednesla připomínky za komisi CJ2, zdůraznila mimo jiné nutnost jedné hodiny 
navíc ve druhém ročníku, díky níž by se studentům výrazně zvýšila šance získat jazykový certifikát, a 
poukázala na nerovné podmínky v minimálním počtu studentů pro otevírání volitelných předmětů z druhé 
cizího jazyka, kdy seminář druhého jazyka vyučovaný jen v některých třídách si může reálně zvolit méně 
studentů než seminář z předmětů vyučované ve všech třídách daného ročníku; 
- po přednesení návrhů se ŠR i ředitel školy shodli, že se bude pokračovat v přípravách ŠVP, a ředitel školy 
uvedl, že bere uvedené připomínky a návrhy na vědomí a že při další přípravě ŠVP může zvážit jejich 
relevantnost;  

 



3. Termín příští schůze 
- přesný termín příští schůze ŠR nemohl být stanoven, neboť po odmaturování dvou členů ŠR je zapotřebí 
nejprve uspořádat nové volby;   

4. Dodatek ad 1: výsledky hlasování o změně ve Školném řádu, které proběhlo per rollam:  
PRO: 6; PROTI 0; ZDRŽEL SE: 0  
ŠR jednomyslně schválila navrhovanou změnu Školního řádu.  
 

 

V Praze dne 22. 5. 2023         Zapsal Jan Morávek 


